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متن پرسش

سلام: 1. اینکه می گویند خواب سرّاالله است درست است؟ ۲. علت اینکه بزرگانی مثل علامه حسن زاده

از شاگردان خاصشان خوابشان را می پرسیدند و سپس دستور می دادند چی میتونه باشه؟ مگه

خوابها اکثرا غلط نیستند؟ پس به چه دردی میخورن که علامه می پرسند و با آن می توانند احوال

شخص را کاملا تفسیر کنند؟! یا علی

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خواب سرّ االله است ولی آن غیر از اضغاث و احلام است با اینهمه، خواب

حجت نیست. موفق باشید


